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PROTOKÓŁ Nr XLIII/2023 

 Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

z dnia 29 listopada 2023 r. w godzinach 9:13 – 11:02 
 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

 

Obecni radni: 13 radnych wg załączonej listy obecności. 

 

Obecni sołtysi: 7 sołtysów wg załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani Małgo-

rzata Patkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zienkiewicz, Radny Powiatowy Pan Stanisław Or-

łowski. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne, 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy, 

2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Informacja o realizacji zadań oświatowych Gminy Komarówka Podlaska za rok szkolny 

2022/2023. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie 

1) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego 

na 2024 rok; 

2) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie 

gminy Komarówka Podlaska na rok 2024; 

3) przyjęcia programu współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami pozarzą-

dowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2024; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021-2025; 

5) określenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne, dla którego or-

ganem prowadzącym jest Gmina Komarówka Podlaska; 

6) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym najemcą  nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska w trybie bezprzetargowym; 

7) rozpatrzenia skargi WOPR RP: Informacja o zagrożeniach dla osób przebywających na 

obszarach wodnych - skarga na bezczynność w realizacji zadania własnego gminy; 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 

gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na terenie Gminy Komarówka Podlaska; 

9) udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu; 

10) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

11) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

5. Wolne wnioski i informacje. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1.1 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Otworzyła XLIII Sesję Rady Gminy Ko-

marówka Podlaska, poinformowała, iż dzisiejsza sesja Rady Gminy Komarówka Podlaska jest zwo-

łana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. Powitała 

zebranych. Stwierdziła na podstawie listy obecności, iż Rada jest władna do podejmowania uchwał, 

ponieważ na 15 Radnych Rady Gminy Komarówka Podlaska w sesji uczestniczy 13 Radnych. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł obecny 

3 Ilczuk Sławomir obecny 

4 Klimiuk Tomasz obecny 

5 Krupska Joanna Genowefa obecna 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz obecny 

8 Orłowski Wiesław obecny 

9 Sałuch Sebastian obecny 

10 Siwiński Janusz obecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł obecny 

12 Weremczuk Tomasz obecny 

13 Wiszniewski Zbigniew obecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna 

15 Żukowski Błażej obecny 

 

 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

Ad. 1.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska poinformowała, że protokół, z poprzedniej sesji 

Rady Gminy Komarówka Podlaska był wyłożony do wglądu. Zapytała, czy ktoś ma uwagi do pro-

tokołu. Wzorem poprzedniej sesji, zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem przyjęcie 

protokołu, z poprzedniej sesji, bez odczytywania? 
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głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 listopada 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 
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Ad 1.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do ustalenia porządku 

obrad. Czy mają Państwo uwagi do porządku obrad? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem tak usta-

lonego porządku obrad? 

 

głosowanie Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 29 listopada 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 



5 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne, 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy, 

2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Informacja o realizacji zadań oświatowych Gminy Komarówka Podlaska za rok szkolny 

2022/2023. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie 

12) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego 

na 2024 rok; 

13) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie 

gminy Komarówka Podlaska na rok 2024; 

14) przyjęcia programu współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami pozarzą-

dowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2024; 

15) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021-2025; 

16) określenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne, dla którego or-

ganem prowadzącym jest Gmina Komarówka Podlaska; 

17) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym najemcą  nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska w trybie bezprzetargowym; 

18) rozpatrzenia skargi WOPR RP: Informacja o zagrożeniach dla osób przebywających na 

obszarach wodnych - skarga na bezczynność w realizacji zadania własnego gminy; 

19) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 

gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na terenie Gminy Komarówka Podlaska; 

20) udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu; 

21) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

22) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

5. Wolne wnioski i informacje. 

6. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2. 

Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 2.1 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, od ostatniej sesji wyko-
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nana została droga gminna w Przegalinach Małych z dotacją z Funduszu Ochrony Gruntów Rol-

nych. Budowa jest zakończona. Złożyliśmy wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o rozliczenie 

dofinansowania tej dotacji, było 92 000 zł, a całość 158 000 zł. Wykonana również została droga 

813 droga wojewódzka w miejscowości Komarówka ulica Lubelska, rondo i ulica Staszica. Całość 

finansował Zarząd Dróg Wojewódzkich. Tutaj zgłoszę jeszcze uwagi, które zgłaszał i Pan Sołtys i 

Pan Radny Sławomir Ilczuk, odnośnie poprawy odwodnienia w ulicy Staszica. To zgłoszę do Za-

rządu Dróg Wojewódzkich, jak będą warunki, to myślę, że to poprawią. Bo tam cały czas też były 

poprawki na ul. Lubelskiej, jak ta woda stała, to na razie chyba jest dobrze, a tutaj 

też to zostanie przekazane. Nastąpiło otwarcie ofert na dostawę energii elektrycznej. Zrobiliśmy to 

w takiej grupie zakupowej, całej, dużej a oferty mamy: dostawa na rok i cena 63 grosze netto. Także 

troszeczkę więcej, jak jest, ale jeszcze nie jest, aż tak najgorzej, jak przewidywaliśmy. Po wyborze 

firmy zawieramy umowę, jeszcze pewnie w grudniu i dostawa będzie na rok. Uzupełniliśmy wnio-

sek o dofinansowanie budowy w PROW-ie, ten wniosek, na który długo czekaliśmy na rozbudowę 

sieci wodociągowej i modernizację oczyszczalni gminnej i ujęcia wody, tam też doczekaliśmy się, 

na listę weszliśmy i było uzupełnienie tego wniosku, uzupełniliśmy go i myślę, że pewnie w grudniu 

zostanie podpisana umowa na realizację tego zadania. Jesteśmy w trakcie uzupełniania wniosku o 

płatność z tych przydomowych oczyszczalni i modernizacji gminnej oczyszczalni, też w tym tygo-

dniu, myślę, że złożymy te dokumenty, bo chcemy, żeby jak najprędzej to dofinansowanie do nas 

spłynęło z Urzędu Marszałkowskiego. Czy w tym roku się uda? Tego nie wiemy. Rozmawialiśmy 

z Panią Sekretarz przed sesją, chcemy jak najprędzej, ale czy wyjdzie, to zobaczymy, bo to jeszcze 

jest w Urzędzie Marszałkowskim, właśnie PROW-ie też to podlega ocenie. Złożyliśmy taki wniosek 

jako gmina do Funduszy Europejskich dla Lubelskiego, czyli tak jakby dawny RPO, na dodatkowe 

zajęcia z języka angielskiego w Szkole Podstawowej, wartość tego projektu to jest 264 000 zł, 27 

000 zł to wkład własny, niepieniężny w postaci wynajmu sal. I ten wniosek jest w trakcie oceny. Te 

inwestycje wodociąg jest w trakcie realizacji, drogi tak samo są w trakcie realizacji, już w zasadzie 

została końcówka z dróg, tutaj ulica Glinki. Trochę pogoda przeszkadza. Dzisiaj będziemy mieli 

też spotkanie z inspektorem nadzoru, kierownikiem budowy jak do tego tematu tutaj podejść, żeby 

tę inwestycję zakończyć i żeby to było zrobione zgodnie ze sztuką budowlaną. Prowadziłem bieżące 

sprawy, przyjmowałem interesantów. Dziękuję. 

 

Ad. 2.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Szanowny Panie Wójcie, Szanowna 

Rado, od ostatniej sesji uczestniczyłem 3 listopada na Komisji Skarg i Wniosków, 16 listopada na 

Komisji Oświatowej i 27 listopada na Komisji Budżetowej. Podpisywałam zaproszenia, uchwały i 

pełniłam w piątki dyżury. Dziękuję. 

Ad. 3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu następnego przy-

jęcie informacji o realizacji zadań oświatowych Gminy Komarówka Podlaska za rok szkolny 

2022/2023. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, informację taką dostali 

wszyscy Radni, o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022-2023. Ten obowiązek wynika 

z ustawy Prawo Oświatowe, że organ wykonawczy ma obowiązek przedstawić taką informację dla 

organu uchwałodawczego. I tak w telegraficznym skrócie. W tym poprzednim roku szkolnym gmina 

Komarówka była organem prowadzącym dla Zespołu Szkół, w skład tego zespołu wchodzi Liceum 

Ogólnokształcące i Branżowa Szkoła I stopnia, Szkoła Podstawowa oraz Przedszkole Samorządowe. 

Te jednostki prowadziła gmina. Dodatkowo oświata była prowadzona przez Szkołę Podstawową w 

Walinnie prowadzoną przez osoby fizyczną i Szkołę Świętego Tomasza z Akwinu w Brzozowym 

Kącie w zakresie szkoły podstawowej i liceum ogólnokształcącego prowadzoną przez Fundację Do-

brej Edukacji Maksymilianum. Tabelka przedstawia, jak się kształtuje liczba uczniów w poszczegól-

nych szkołach. W Szkole Podstawowej niewielka tendencja spadkowa na ten rok poprzedni było 323 

uczniów, w Liceum było jeszcze 70 uczniów, branżowej szkole 9, w Przedszkolu tutaj tendencja 
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troszkę wzrostowa 87 uczniów, Szkoła Podstawowa Walinna 18, i Szkoła Świętego Tomasza 7 

uczniów. Te zadania są finansowane z subwencji oświatowej oraz z budżetu gminy. Subwencji otrzy-

maliśmy 4 983 000 zł łączne koszty to były 9 640 000 zł jak łatwo zauważyć różnica to 4 450 000 zł 

i to pokrywamy z innych dochodów, które w budżecie są zaznaczone. Baza lokalowa, to tak jak 

widać, nasze te szkoły szczególnie Szkoła Podstawowa teraz będzie podlegała modernizacji. Otrzy-

maliśmy na to pieniądze. Prawie 2 000 000 złotych będzie remont Szkoły Podstawowej. Planowana 

jest też budowa Przedszkola Samorządowego w ramach Polskiego Ładu, to już w następnych latach. 

Teraz przedszkole mieści się w budynku Liceum. Prowadzimy też dowozy uczniów do szkół i przed-

szkola tutaj na terenie gminy, jak również uczniów niepełnosprawnych do Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Radzyniu Podlaskim. W szkole naszej jest i pedagog i logopeda i psy-

cholog, z tego korzystają uczniowie w ramach tych potrzeb, które są. Zatrudnienie przedstawia na-

stępująco: bez stopnia 7,38 etatu, mianowanych 9,2 etatu, dyplomowanych 34 etaty. I potem mamy 

przedstawiony egzamin ośmioklasisty i egzamin maturalny. To jeżeli kogoś interesuje, to tutaj jest 

w tabelce. Nie będę tego czytał. Przedstawiliśmy szczegółowe sprawozdania, jeżeli ktoś chciałby się 

zapoznać to Przedszkole, Liceum i Szkoła Podstawowa też jest  dostępne. Natomiast ta sytuacja jest 

w tym roku gorsza, bo w Liceum Ogólnokształcącym nie ma klasy pierwszej, nie ma klasy drugiej, 

mamy tylko klasę trzecią i klasę czwartą, więc liczba uczniów jakby spada w sposób taki mocno 

wyraźny, to też przekłada się na wydatki, po stronie dochodów tej subwencji nie mamy na ucznia, 

natomiast wydatki pozostają dalej spore. Tak to mniej więcej wygląda, jak są pytania, to postaramy 

się odpowiedzieć. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania odno-

śnie tej informacji? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem infor-

macji o realizacji zadań oświatowych Gminy Komarówka Podlaska za rok szkolny 2022/2023. 

 

głosowanie Przyjęcie informacji o realizacji zadań oświatowych Gminy Komarówka Podlaska za rok szkolny 

2022/2023. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 listopada 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 



8 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że informacja o realizacji 

zadań oświatowych Gminy Komarówka Podlaska za rok szkolny 2022/2023 została przyjęta jedno-

głośnie. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 4.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej do obliczenia podatku 

rolnego na 2024 rok. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Średnia cena skupu żyta do podatku rolnego 

wyniosła taka kwota dość duża 89,63 zł. Moja propozycja jest taka, żeby te cenę obniżyć do kwoty 

46,00 zł za kwintal do podatku rolnego, czyli pozostawić tę cenę na poziomie roku poprzedniego. 

Jeżeli tak by było to uchwalone ogólnie daje nam to obmiar podatku rolnego na poziomie 655 678 

zł, czyli też tak jak w roku poprzednim i taka wartość dochodów z tytułu podatku rolnego została 

wstawiona do projektu budżetu. Więc jest moja propozycja, żeby to obniżyć z dość wysokiej ceny. 

Nie wiem, dyskutowaliśmy skad ta cena taka wysoka się wzięła, ale taka jest oficjalna, do oceny 

46. Wiadomo, że dochody przydałyby się nam się do budżetu, ale trzeba zrozumieć całą sytuację 

jaka panuje w rolnictwie. Jesteśmy gminą typowo rolniczą, więc tutaj zdecydowaliśmy i na komisji 

budżetowej i ja tak samo rozmawiałem z Panią Skarbnik, żeby broń Boże nie podwyższać, ale 

zachować tą cenę z poprzedniego roku, bo sytuacja jest chyba jaka jest, to każdy wie jakie są i ceny 

zbóż realne, jak to wszystko opłacalność produkcji rolnej na jakim ona jest poziomie, praktycznie 

nie ma opłacalności.Trzeba sobie jasno powiedzieć. Więc to też jako Ssamorząd, moim zdaniem, 

to taki wyraz pewnej solidarności z rolnikami w tym trudnym  roku. To jest ta propozycja. I jak już 

jestem przy głosie: Podatek od nieruchomości również propozycja, żeby został na poziomie roku 

poprzedniego, zarówno co do osób prawnych jak i co do osób fizycznych i jeżeli ten podatek tak 

by został, te stawki, które są zaproponowane to mielibyśmy 393 545 zł podatku od osób prawnych 
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i 365 214 zł od osób fizycznych i takie też wartości zostały przyjęte w projekcie budżetu, który jest 

złożony i do Rady i do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Też podobna sytuacja, nie chcemy tych 

obciążeń zwiększać ani dla przedsiębiorców ani dla osób fizycznych, które też ten podatek płacą. 

Podatek leśny proponujemy, żeby pozostała stawka ustawowa i to by nam dało pozycję 187 534 zł 

z tytułu podatku podatku leśnego. Z reguły była taka zasada u nas, że podatku leśnego nie 

ruszaliśmy, mówiąc kolokwialnie, pozostawał on na tej wartości ustawowej i też taka propozycja 

jest. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Odnośnie informacji o realizacji zadań 

oświatowych to poproszę opinię Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Edyta Wodziń-

ska-Furman – Opinia Komisji była pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej do 

uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego 

na 2024 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Odczytała projekt uchwały w sprawie ob-

niżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2024 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem w spra-

wie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2024 rok. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 

podatku rolnego na 2024 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 listopada 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie obni-

żenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2024 rok została 

przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących 

na terenie gminy Komarówka Podlaska na rok 2024. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Koma-

rówka Podlaska na rok 2024. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie 

gminy Komarówka Podlaska na rok 2024. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie gminy Komarówka Podlaska na rok 2024. 
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jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 listopada 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie okre-

ślenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Komarówka 

Podlaska na rok 2024 została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 4.3 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organiza-

cjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2024. 

 

Sekretarz Gminy – Panie Przewodnicząca, Wysoka Rado, zgodnie z artykułem 5 ustęp 1 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie organ stanowiący jednostki samorządu tery-

torialnego uchwala po konsultacjach z organizacjami pozarządowymi roczny program współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami innymi podmiotami pożytku publicznego. Ten 

roczny program współpracy jest uchwalany do 30 listopada danego roku na rok następny. Projekt 

rocznego programu podlega konsultacjom społecznym i ten projekt został przedłożony na konsul-

tacje społeczne od dnia 19 października 2023 roku do 13 listopada. W toku konsultacji nie zgło-

szono żadnych uwag i wniosków i taki projekt po konsultacjach został przedłożony pod obrady 

Rady Gminy. Tak krótko na temat programu. Priorytetowe zadania publiczne: Do zadań prioryteto-

wych w roku 2024 należą zadania w zakresie prowadzenia pozaszkolnych programów profilaktycz-

nych skierowanych do dzieci i młodzieży z terenu Gminy Komarówka Podlaska oraz organizacja 

imprez i festynów promujących zdrowe styl życia. Roczny program, jak sama nazwa mówi, obej-

muje okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2024 roku. Na realizację programu została przeznaczona 

kwota 14 000 złotych i tak kwota w całości pochodzi zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, 

także to są pieniążki zezwoleń i przeznaczone na profilaktykę. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Edyta Wodziń-

ska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia programu współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem w spra-

wie przyjęcia programu współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Komarówka Podlaska z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku pub-

licznego na rok 2024. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 listopada 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 



13 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie przy-

jęcia programu współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024 została przyjęta jednogło-

śnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 4.4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowa-

nia mieszkaniowym zasobem Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021-2025 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado zmiana generalnie związana jest z tym, iż w 

ostatnim okresie gmina Komarówka sprzedała dwa lokale i chcemy to zaktualizować, żeby uchwała 

odzwierciedlała faktyczny stan mieszkaniowy, jakim dysponuje gmina Komarówka Podlaska. Zo-

stał sprzedany budynek mieszkalny w Przegalinach Dużych i mieszkanie tutaj na Wojska Polskiego 
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w Domu Nauczyciela i już tutaj nie ma w tym wykazie tego domu i tego mieszkania, czyli to od-

zwierciedla stan faktyczny, jaki jest odnośnie posiadania lokali mieszkalnych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Edyta Wo-

dzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wie-

loletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Komarówka Podlaska na 

lata 2021-2025. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem zmie-

niającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021-2025. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospo-

darowania mieszkaniowym zasobem Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021-2025. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 listopada 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 
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6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021-2025 została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 4.5 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie określenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne, 

dla którego organem prowadzącym jest Gmina Komarówka Podlaska. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, ta uchwała związana jest z obwieszczeniem 

Ministra Edukacji, w którym to obwieszczeniu Minister ustalił maksymalną wysokość opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego na kwotę 1,30 zł za godzinę i my proponujemy tutaj 

taką stawkę zachować. 5 godzin zapewniamy dziennie pobytu, powyżej 5 godzin będzie pobierana 

opłata 1,30 zł za godzinę faktycznego pobytu dziecka w oddziale przedszkolnym. Zachowujemy 

również te ulgi w postaci 50% opłaty na drugie dziecko i 70% opłaty na trzeciej kolejne dziecko i 

taka propozycja jest tutaj w tej uchwale, żeby tak to uchwalić. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Edyta Wodziń-

ska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

określenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne, dla którego organem pro-

wadzącym jest Gmina Komarówka Podlaska. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie określenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne, dla którego or-

ganem prowadzącym jest Gmina Komarówka Podlaska. 
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głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole pub-

liczne, dla którego organem prowadzącym jest Gmina Komarówka Podlaska 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 listopada 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 

uchwały w sprawie określenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne, dla któ-

rego organem prowadzącym jest Gmina Komarówka Podlaska została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 4.6 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym najemcą 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska w trybie bezprzetargowym. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, chodzi o piętro budynku Ośrodka Zdrowia, 

dotychczasowo wynajmujący zarówno w zakresie gabinetu dentystycznego, jak również Zakładu 

Opieki Zdrowotnej wystąpili z wnioskiem o przedłużenie na kolejne 5 lat umowy najmu tych po-

mieszczeń. I tak jak powiedziałem, to są dwie: w paragrafie pierwszym to jest na praktykę stoma-

tologiczną, paragraf drugi tej uchwały dotyczy Zakładu Opieki Zdrowotnej Ośrodek Zdrowia w 

Komarówce Podlaskiej i propozycja jest, żeby bez przetargu, tym samym najemcom wydzierżawić, 

wynająć te pomieszczenia na okres 5 lat. Dyskutowaliśmy o tym na komisji i Oświatowej i bodajże 

też Budżetowej wspomniane było, że chyba jest to najlepsze wyjście, patrząc na naszych mieszkań-

ców, znajomość tych mieszkańców przez lekarzy, znajomość chorób, żeby tutaj już nie ekspery-

mentować, tylko wynająć tym samym osobom, żeby prowadziły w przeciągu kolejnych pięciu lat 

te praktyki stomatologiczne i Ośrodek Zdrowia w Komarówce Podlaskiej. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Edyta Wodziń-

ska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska Gminy – odczytała projekt uchwały w spra-

wie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym najemcą nieruchomości sta-

nowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska w trybie bezprzetargowym. 

 

Sekretarz Gminy -  Pani Przewodnicząca, zanim podejmiemy uchwałę to jedno sprostowanie, po-

nieważ wkradł się błąd, w obecnej chwili nie mamy ulicy I Armii Wojska Polskiego tylko ulicę 

Wojska Polskiego 13. Ta I Armia w 1i 2 pozycji gdzieś pozostała, aczkolwiek ta ulica była zmie-

niona na podstawie ustawy o dekomunizacji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Tam gdzie było I Armii Wojska Polskiego 

będzie Wojska Polskiego 13. Poprawiamy. Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym najemcą nieruchomości stan-

owiącej własność Gminy Komarówka Podlaska w trybie bezprzetargowym. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą  nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska w trybie bezpr-

zetargowym. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 29 listopada 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie wyra-

żenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym najemcą nieruchomości stanowiącej wła-

sność Gminy Komarówka Podlaska w trybie bezprzetargowym została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.7 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi WOPR RP: Informacja o zagrożeniach dla osób prze-

bywających na obszarach wodnych - skarga na bezczynność w realizacji zadania własnego gminy. 
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W dniu 13 października wpłynęła skarga do Rady Gminy na bezczynność realizacji zadania wła-

snego. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała treść Skargi. 
Skarga stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Skarga wpłynęła 13, otrzymałam 17 i w 

dniu 20, już nie pamiętam dokładnie, ale została przekazana do Komisji Skarg i Wniosków. Skarga 

i rozpatrzona została 3 listopada. Komisji Skarg i Wniosków uznała skargę bezzasadną, ponieważ 

uznała, że na naszym terenie nie ma żadnych ani zbiorników wodnych, ani basenów, ani należących 

do własności Gminy i po prostu no nie mamy co zabezpieczać, ponieważ zbiornik wodny nie należy 

do gminy Komarówka, czy Kanał Wieprz-Krzna też nie należy do gminy Komarówka. A tutaj po 

prostu Gmina nie posiada ani basenu, ani innych takich zbiorników wodnych do rekreacji, do opra-

wiania sportu. Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Tadeusz Magier – Opinia Komisji jest 

pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Że jest bezzasadna. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie roz-

patrzenia skargi WOPR RP: Informacja o zagrożeniach dla osób przebywających na obszarach 

wodnych - skarga na bezczynność w realizacji zadania własnego gminy. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi WOPR RP: Informacja o zagrożeniach dla osób przebywających na 

obszarach wodnych - skarga na bezczynność w realizacji zadania własnego gminy. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi WOPR RP: Informacja o zagrożeniach dla 

osób przebywających na obszarach wodnych - skarga na bezczynność w realizacji zadania wła-

snego gminy. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 listopada 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 
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WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie rozpa-

trzenia skargi WOPR RP: Informacja o zagrożeniach dla osób przebywających na obszarach wod-

nych - skarga na bezczynność w realizacji zadania własnego gminy uznana za bezzasadną została 

przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.8 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z bu-

dżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpi-

sanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na 

terenie Gminy Komarówka Podlaska. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, tutaj musimy zmienić paragraf pierwszy tej 

uchwały. Uchwała dotyczy udzielania dotacji w ramach Polskiego Ładu Zabytki. Tam jest 98% 

dofinansowania z budżetu państwa, 2% to jest wkład własny. W tej pierwotnej uchwale z sierpnia 

było napisane, że dajemy do wysokości 100%, natomiast zalecono nam, żeby to rozbić: 98%, żeby 

było na podstawie tej uchwały, a 2% tego wkładu własnego będzie na podstawie tej poprzedniej 

uchwały, która u nas obowiązuje o dotacji na ochronę zabytków. I tak tutaj jest to przygotowane, 

czyli musimy to rozbić 98%, tyle co otrzymujemy, będzie na podstawie tej uchwały, a 2% na pod-

stawie uchwały poprzedniej, która jest. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Radny Pan Zbigniew Wiszniewski – Tam mamy ustalona kwotę 10 czy 20? 

 

Wójt Gminy – Tam było 10 tysięcy w tamtej starej uchwale, ale to też musimy jż zmienić, bo do 

jednego zabytku będzie za mało, ale to będzie pewnie w następnym roku, bo te dotacje będą udzie-

lane w połowie następnego roku. Zanim przygotujemy wszystkie dokumenty, kosztorysy, przebieg 

robót uzgodnimy z konserwatorem, 30 dni postępowanie zakupowe to myślę, że to tak wyjdzie. W 

międzyczasie zmienimy tamtą uchwałę. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Edyta Wodziń-

ska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na prace konser-

watorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy Komarówka 

Podlaska. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy Ko-

marówka Podlaska? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej 

z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabyt-

kach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na terenie Gminy Komarówka Podlaska 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 listopada 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 



22 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała zmieniająca 

uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na prace konserwa-

torskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy Komarówka Podla-

ska została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 4.9 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu. 

 

Skarbnik Gminy – Szanowni Państwo jest to uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

powiatowi radzyńskiemu na dofinansowanie przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej w roku 2023 i tutaj Starostwo Powiatowe przesłało do nas podział tych środków, bo to 

są trzy linie i łącznie dotacja będzie w kwocie 12 108 złotych na trzy linie. Pierwsza linia to jest 

Komarówka Podlaska - Stasinów - Radzyń Podlaski w kwocie 3 348 zł, druga Radzyń Podlaski - 

Stasinów - Komarówka Podlaska w kwocie 6 974,40 zł i trzecia linia Komarówka Podlaska -

Ostrówki - Radzyń Podlaski w kwocie 1 785,60 zł. My dofinansujemy połowę tego, co samorządy 

mają dofinansować, czyli powiat połowę i JST połowę, czyli gmina, natomiast pozostała kwota jest 

dofinansowana z budżetu Państwa. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powia-

towi radzyńskiemu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 listopada 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 
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11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie udzie-

lenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 4.10 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Omówione przez Skarbnika Gminy zmiany znajdują się w objaśnieniu do uchwały Nr 

XLIII/329/2023 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 29 listopada 2023. 

Objaśnienie do uchwały XLIII/329/2023 Rady Gminy Komarówka Podlaska z 29 listopada 2023 

roku stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finanso-

wej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 listopada 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.11 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Omówione uzasadnienie do uchwały nr XLIII/330/2023 Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 

29 listopada 2023 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok? 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 listopada 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 
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13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  

zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu wolne wnioski i 

informacje. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – To może ja tak na początku przeczytam 

informacje, ponieważ na poprzedniej sesji nie było jeszcze analizy oświadczeń majątkowych z 

Urzędu Skarbowego i z Urzędu Wojewódzkiego. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała informację dotycząca oświad-

czeń majątkowych z Urzędu Skarbowego w Radzyniu Podlaskim oraz informację dotycząca oświad-

czeń majątkowych z Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego w Lublinie. 

 

Analiza oświadczeń majątkowych z Urzędu Skarbowego w Radzyniu Podlaskim oraz analiza oświad-

czeń majątkowych Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego w Lublinie stanowią załączniki do protokołu. 

 

Wójt Gminy – Chciałbym, abyśmy podyskutowali na temat tego węgla, który kupiliśmy w tym roku 

na sprzedaż tą preferencyjną węgla. Ten nam został.  Ta sprzedaż, że tak powiem, idzie bardzo opor-

nie. I teraz chciałbym przedyskutować czy nie zastosować kolejnej obniżki? Myśmy go sprzedawali 

po 2000 zł, potem obniżyliśmy na 1500 zł i ten węgiel nawet i w tej cenie nie jest praktycznie kupo-

wany. On leży zdeponowany w Rol-Kącie tam na placu, na bazie. Ale kwestia jest taka, tak myślę, 

że trzeba go raczej sprzedawać, żeby go długo nie trzymać, bo on też będzie tracił na wartości. I 

teraz czy to nie jest zasadne, żeby obniżyć cenę tego węgla, ogłosić to i w kościołach i tutaj na stronie 

internetowej, na ogłoszeniach na tablicach ogłoszeń, żeby mieszkańcy wiedzieli, że ten węgiel jest 

stosunkowo tani, żeby go po prostu sprzedać. I taką dyskusję chciałem tutaj spowodować. Może 

Pani Sekretarz powie, ile jeszcze tego węgla zostało, bo widzę, że ma już Pani to zestawienie. Z tym 

groszkiem to nie ma o tyle problemu, że mamy sami kotłownie, które są na groszek i my go sami 

zużywamy tutaj w Centrum Kultury, Ośrodku Zdrowia i w Warsztacie Terapii to myślę, że dwa lata 

i go zużytkujemy. Natomiast te inne frakcje one nam po prostu zostają i żeby tego nie przeciągać, 

nie przedłużać, może trzeba podjąć takie kroki, żeby obniżyć jeszcze tę cenę i to dobrze rozpropa-

gować. 

 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca Wysoka Rado, to ja powiem i dokładnie jak to wyglądało, 

jak rozpoczęliśmy preferencyjną sprzedaż tego paliwa stałego. Przejmowaliśmy wnioski wówczas i 

przywieźliśmy na potrzeby zapotrzebowania mieszkańców 389 ton tego węgla i dokładnie z podzia-

łem na asortymenty: ekogroszek to był 8 do 22 mm 106,140, orzech ten z Małaszewicz 25- 50 czyli 

taki drobniejszy orzech 52,300 tony, gruby z Małaszewicz 105,560 tony i z Bogdanki 125 ton. Łącz-

nie tego grubszego było 282,860 tony a 106,140 ekogroszku. Ze stanem na dzień 30 czerwca, jak 

przystępowaliśmy do sprzedaży końcowej, tego węgla została nam następująca ilość 118 ton i 55 

setnych i teraz z podziałem na asortymenty na ekogroszek 57,89 tony ten węgiel 25-50 czyli ten 

drobny orzech 17,3 tony węgiel ten z Małaszewicz, to jest z Kolumbii, tylko Małaszewicze dostar-

czały tona 46 i z Bogdanki 43,3 tony.  Później jeszcze pojedyncze tony zostały sprzedane. We wrze-

śniu została sprzedana tona węgla. No i ekogroszek wykorzystujemy na potrzeby własne. Zasilamy 
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kotłownie w Gminnym Centrum Kultury w GOPS i WTZ.  Czy jeszcze jakieś pytania Państwo ma-

cie? 

 

Wójt Gminy – Komisja Budżetowa była za tym, żeby obniżyć. Obniżyć i dobrze rozpropagować 

właśnie tą nową obniżoną cenę, żeby mieszkańcy o tym wiedzieli, żeby te informacje doszła. Może 

akurat zainteresuje się trochę osób zakupem. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – A co sądzą pozostali Radni? Komisja 

Oświatowa też tak jak gdyby przychylała się do obniżenia tej ceny. A teraz niech się może wypo-

wiedzą Radni, co sądzą, obniżamy ceny? 

 

Radny Pan Sławomir Ilczuk – Jak ma to zostać i się zmarnować to większego sensu nie ma , żeby 

to trzymać. Takie jest moje zdanie. 

 

Radny Pan Zbigniew Wiszniewski – Dyskutowaliśmy sporo na Komisji na ten temat i podjęliśmy 

decyzję, żeby zniżyć cenę do1200 zł za tonę i rozgłosić to, tak jak Pan Wójt mówi, może księża 

ogłoszą. Bo jak minie zima to nie sprzedamy nic i hałda będzie leżała i wtedy nikt tego węgla nie 

kupi. Teraz przyjdą mrozy, to może jakoś część tego sprzedamy. 

 

Wójt Gminy – Taka była decyzja Państwa Radnych, to trzeba na tę niedzielę przygotować ogłosze-

nia, żeby księża to w parafiach odczytali. umieścić na stronie, na Facebooku, na tablicach ogłoszeń, 

żeby to doszło do mieszkańców i żeby tak jak tu mówimy, jest teraz trochę tego mrozu, to może 

akurat będzie takie trochę zapotrzebowanie, bo już na wiosnę to raczej będzie trudno go sprzedać. 

 

Radny Pan Sławomir Ilczuk – To będzie cena porównywalna z ceną Polskiej Grupy Energetycz-

nej? 

 

Wójt Gminy – Tak. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – To może po prostu przegłosujemy. 
Kto z Państwa Radnych. Przez podniesienie ręki oczywiście. To będzie jednoznaczne. Kto z Państwa 

Radnych jest za obniżeniem ceny węgla do 1200 - wszyscy, kto jest przeciw - nie widzę, kto się 

wstrzymał - nie widzę, 

 

głosowanie Głosowanie za obniżeniem ceny węgla do 1200 złotych za tonę 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 listopada 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne poprzez pod-

niesienie ręki. 

większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 
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WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Wójt Gminy – To dobrze, to działamy. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stanowisko Rady jest takie, że po prostu 

obniżamy cenę węgla i próbujemy sprzedawać do 1200. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Jeszcze ja mam takie pytanie, bo pytają 

mnie, pyta jedna osoba przeważnie odnośnie podjazdu przy gminie dla niepełnosprawnych, bo tam 

kiedyś na stronie było coś internetowej, że będzie robiony jesienią. Czy on będzie robiony? 

 

Wójt Gminy – Powiem tak, tutaj nawet to było, Oddaliśmy te pieniądze, które PFRON nam prze-

znaczył na dostosowanie urzędu do potrzeb osób niepełnosprawnych, bo ogłosiliśmy przetarg i w 

tym terminie żadna firma nie zgłosiła się do wykonania tego. Musieliśmy to zrobić, już nie pamię-

tam, do którego września bodajże. I nikt nie przystąpił. Nie tyle to podjazd miał być, co taka plat-

forma, a la winda taka tutaj do tego podestu, żeby była, drzwi rozsuwane. Dlatego wystąpimy w 

następnym roku znowu o dofinansowanie, żeby raczej ta platforma, żeby była taka. Bo ten podjazd 

to on musi mieć odpowiedni kąt nachylenia i to wychodzi, że trzeba go łamać, nie da się przy jednej 

ścianie zrobić, bo wtedy będzie za stromy kąt i trzeba takiego łamańce robić, czyli cały ten plac od 

tego płotka praktycznie do ściany budynku byłby zajęty tą pochylnią. Dlatego był pomysł, żeby 

zrobić taką a la windę. I żeby tak to funkcjonowało. I stąd nie ma tego, ale takie plany mieliśmy. Nie 

wykonaliśmy go. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Nie można tu dalej? 

 

Wójt Gminy – Tutaj mamy ten zsyp do pelletu z tej strony. Z tamtej strony ewentualnie od szczytu 

budynku i to też trzeba utwardzić podjazd, żeby ten osoba niepełnosprawna mogła podjechać wóz-

kiem, wysiąść z samochodu. Też odpowiedni plac taki a la manewrowy, żeby można było wjechać 

na tą pochylnię i tak mówię, po tych licznych dyskusjach padło, że najlepsza będzie i najmniej miej-

sca będzie zajmowała ta winda. 

 

Radny …. - Rozbudowa Urzędu. 

 

Wójt Gminy – To pewnie do tego też dojdzie. Ale jak Państwo widzicie, ile jeszcze potrzeb jest 

takich, gdzie naprawdę ludzie czekają na podstawowe takie rzeczy jak woda, jak droga, oświetlenie, 

chodnik to dlatego trudno teraz położyć pieniądze na rozbudowę na Urzędu, tego budynku gdzie jest 

administracja, a żeby społeczeństwo dalej nie mogło dobrą drogą pojechać, dobrej wody się napić i 

tak dalej. Najpierw musimy te rzeczy zrobić. To jest to samo, jak jest dyskusja, gdzieś tam czy o tych 

chodnikach, czy o innych rzeczach. Najpierw robimy to najpotrzebniejsze rzeczy a dopiero potem 

te, które można zrobić. Także tak to wygląda, bo docelowo na pewno rozbudowa Urzędu, by się 

przydała, tak żebyśmy mieli Ośrodek Pomocy Społecznej razem i Urząd żeby był razem. Żeby 

mieszkaniec, który ma do załatwienia sprawę, załatwił tę sprawę w jednym miejscu i w jakiś god-

nych warunkach. To, na pewno jest bardzo potrzebne. Ale do rozbudowy tego budynku przy tych 

cenach, to trzeba też sporo pieniążków. A tak jak widzicie, ten ostatni Ład skierowaliśmy na Przed-

szkole, tak jak mówiłem, żeby po wygaszeniu Liceum ten budynek był pusty i żeby mógł stanowić 

jakieś miejsce do innego przeznaczenia, to trzeba zbudować przedszkole. Wyremontować Szkołę 

Podstawową, bo tam też instalacja elektryczna, kanalizację to ona już jest pewnie mocno stara, awa-

ryjna, więc to chcemy zrobić. I tak to się nam wszystko przesuwa. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Ktoś z Państwa ma wnioski pytania? 

 

Radny Pan Sławomir Ilczuk – Panie Wójcie, ile jest umów podpisanych na wodociąg? Na całą ta 

nową linię. I jak wygląda sprawa z wpłatami? 

 

Wójt Gminy – Tak w sztukach, żeby powiedzieć, Pani Sekretarz, czy Ania ma to przygotowane? 

Tak z głowy, nie powiem, bo cały czas te umowy są podpisywane, mieszkańcy przychodzą i podpi-

sują te umowy. Planowane było 360 przyłączy. Niektórzy zrezygnowali, niektórzy inni dochodzą. 

Myślę, że tak koło 300 powinno być docelowo, pewnie 360 nie uzyskamy, ale około 300 przyłączy 

powinno być. 

 

Radny Pan Sławomir Ilczuk – Ale to dofinansowaniu nie będzie groziło, że nie wykonamy 360? 

 

Wójt Gminy – Sieć wykonamy w całym zakresie, długość przyłączy, też będzie nam się prawie 

zgadzała, bo my mieliśmy określoną też długość w kilometrach przyłączy. Takie dalsze przyłącza, 

długie nabijają nam długość sieci. 

 

Radny Pan Tadeusz Magier – Ale co, później taniej będzie? 

 

Wójt Gminy – Taniej to myślę, że nie będzie. Ja bym na to nie liczył. My, składając wniosek, pla-

nowaliśmy przyłącze do każdego domu. Praktycznie były z mapy liczone domy i do każdego domu 

było planowane przyłącze. A że to była wersja zaprojektuj i wybuduj, potem projektant poszedł, to 

niektórzy nie wyrazili tej zgody. I tu trudno gdzieś tam na siłę. Chociaż my proponujemy naprawdę 

i zachęcamy każdego, żeby się przyłączał, bo potem samemu to jest i trochę kłopotu i myślę, że 

taniej nie będzie, niż te 3000 zł. Ale też doszły inne przyłącze, których gdzieś tam nie było. Parę 

tych przyłączy doszło. Warto. Działka uzbrojona też wartość podnosi. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pan Tomasz Weremczuk –  Takie przyłącze, jaka jest cena? 

 

Wójt Gminy – Udział mieszkańca 3000 zł. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pan Tomasz Weremczuk – To nie jest dużo. Jeśli wodociąg 

po jego stronie, ale jeśli dochodzi przebicie to na pewno już razy dwa. 

 

Sekretarz Gminy – Podpisane są 164 umowy na ten moment. 

 

Wójt Gminy – Pewnie i tyle przyłączy jest wykonanych. Wykonywane w niektórych tak jak w Że-

liźnie to już woda jest normalnie i mieszkańcy korzystają. Przegaliny Małe już też korzystają. Na 

Brzezinach teraz przyłącza robią na pewno. Zostały Kolembrody i Żelizna, tu sieć jeszcze zamknięta, 

to tutaj na pewno na drugi rok przyłącza będą robione. Chyba, że gdzieś tam pogoda pozwoli robić 

w styczniu. No i w Przygalinach Dużych jeszcze też te kolonie nie są przyłączone. W Przegalinach 

Małych Remiza, czy jest podłączona? Nie wiem. Ale ona jest podłączona z wcześniejszego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Każdy chętny otrzyma, jeżeli chce się 

podłączyć, będzie podłączony? Niezależnie od długości? 

 

Wójt Gminy – No nie wykluczamy nikogo. Słuchajcie Państwo co tu dużo gadać. Są niektóre bar-

dzo długie przyłącza i trzeba przyłączyć, bo nie jest wina mieszkańca że mieszka 500 m od sieci. 

Niektóre są faktycznie blisko, krótkie przyłącza, ale kilka jest długich przyłączy. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – W Żeliźnie wszyscy podłączeni co chcieli? 

 

Wójt Gminy – Myślę, że wszyscy co chcieli. Jeżeli jeszcze nie są, to na pewno będą. Bo niektórzy 

dochodzą i ci, co dochodzą w trakcie, to trzeba ich ująć. Dokumentację na rysunku zrobić. Do mnie 

przynajmniej nie dotarły żadne informacje, że ktoś, kto chciał, to nie został przyłączony. Jest tak 

powiedziane, że każdy, kto chce, nawet gdy nie był ujęty w tej pierwszej wersji, a teraz chce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Jeżeli dana osoba zapyta mnie, że chce się 

podłączyć, to będzie podłączona? 

 

Wójt Gminy – Tylko tam w Żeliźnie, to trzeba powiedzieć sobie jasno, że tam na Kolonii Bagna w 

tę stronę jak się jedzie do Kolembród w prawo, to oni tam nie chcieli w ogóle, nikt nie chciał. Tam 

mamy zaplanowaną sieć, ale zaprojektowaną. My jej tam nie wykonujemy, bo nikt nie chciał. Więc 

jak teraz ktoś powie, że ja tam chcę wodociąg, a tam sieci nie ma. Bo nie wiem, o którym miejscu 

Pani Przewodniczący mówi. Bo tak jest, że oni tam nie chcieli. Projektant chodził i urzędnicy byli. 

Tam nikt nie chciał, tutaj jak się w prawo skręca, w lewo chcieli, w lewo zaplanowana jest sieć i tam 

mają robić, a tutaj w prawo nikt nie chciał, więc myśmy tylko zaprojektowali tę sieć, ale na razie 

ona nie jest wykonywana. Jeżeli w tamtym miejscu, to trochę będzie kłopot, a jeżeli tutaj po tych 

koloniach, to wszędzie jest zaplanowane. Przy głównej drodze i po bokach. Tam na prawo też po-

prosiłem, żeby dokumentację wykonać, żeby to już wszystko uzgodnić, bo to może być tak, że jak 

zobaczą mieszkańcy, że inni korzystają, że ta woda jest dobra, to może oni też zechcą i to idzie do 

tego, że trzeba będzie tam wykonać i sieć i to przyłącza. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy maja Państwo jeszcze pytania? 

 

Innych pytań, wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Podziękowała zebranym i zamknęła 
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XLIII Sesję Rady Gminy w Komarówce Podlaskiej. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                     Protokolant            Przewodniczący Rady Gminy 

 

          Anna Kurianowicz-Klimiuk            Joanna Krupska 

 

 

 Protokół sporządzono dnia 12 grudnia 2023 roku. 

 

 

WYKAZ UCHWAŁ RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na sesji w dniu 29 listopada 2023 r. 

 

Uchwała Nr XLIII/320/2023 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 

podatku rolnego na 2024 rok. 

Uchwała Nr XLIII/321/2023 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowią-

zujących na terenie gminy Komarówka Podlaska na rok 2024. 

Uchwała Nr XLIII/322/2023 w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Komarówka Podlaska z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na rok 2024. 

Uchwała Nr XLIII/323/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospo-

darowania mieszkaniowym zasobem Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021-2025. 

Uchwała Nr XLIII/324/2023 w sprawie określenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole pu-

bliczne, dla którego organem prowadzącym jest Gmina Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XLIII/325/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska w trybie bezprzetargowym. 

Uchwała Nr XLIII/326/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi WOPR RP: Informacja o zagrożeniach dla 

osób przebywających na obszarach wodnych - skarga na bezczynność w realizacji zadania własnego 

gminy. 

Uchwała Nr XLIII/327/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej 

z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisa-

nych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie 

Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XLIII/328/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu. 

Uchwała Nr XLIII/329/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XLIII/330/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 
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